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PROTOKÓŁ NR II/2024 - projekt  

II Sesja w dniu 16 maja 2024 

Obrady rozpoczęto 16 maja 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:40 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Joanna Jękot-Łaźniak 

4. Jeannette Krauze 

5. Marta Lipka 

6. Grzegorz Michalski 

7. Miłosz Nadol 

8. Waldemar Okupniczak 

9. Lidia Olejniczak 

10. Piotr Płociniczak 

11. Joanna Płonka 

12. Katarzyna Stachowiak 

13. Mateusz Wróblewski 

14. Dariusz Zawidzki 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad II Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady II Sesji Rady Gminy 

Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Ad 2/ Ustalenie quorum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 Radnych, co oznacza, że Rada będzie 

obradować w pełnym składzie osobowym, a podejmowane przez Radę decyzje będą 

prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o Sesji wraz z materiałami zostało 

przekazane Radnym w statutowym terminie drogą elektroniczną, zapytał Radnych                   

o zastrzeżenia w sprawie przekazania materiałów na II Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Obrady II Sesji przebiegały według następującego porządku: 

1. Otwarcie obrad II Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie quorum. 

3. Przyjęcie Protokołu I Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych               

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, druk nr 1. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, druk nr 2. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy 

oraz ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 3. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz 

ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 4. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania radnych do składu Kapituły tytułu "Zasłużony dla 

Gminy Lipno" , druk nr 5. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego, druk nr 6. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Lipno, druk nr 7. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 8. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2024-2039, druk nr 9. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie Sesji. 

 

ad 3/ Przyjęcie Protokołu I Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu pierwszej Sesji Rady Gminy 

Lipno, zostały sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na stronie internetowej 

Urzędu Gminy Lipno, zapytał o uwagi i pytania do treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu I Sesji Rady Gminy Lipno 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr I/2024 został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym przede wszystkim 

nadzorował Biuro Rady w zakresie przygotowania i zwołania II Sesji Rady Gminy Lipno.  

 

 

Ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podejmowanych     

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, przedstawił informację o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/. 

 

 

ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, druk nr 1. 

Przewodniczący Rady, na podstawie zapisów w Statucie Gminy Lipno, wyjaśniwszy sposób 

wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej, poprosił Radnych o zgłaszanie propozycji 

osób na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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Głos zabrał Radny Mateusz Wróblewski, który zaproponował na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Radnego Waldemara Okupniczaka. 

Innych propozycji nie było.  

Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonego Radnego o zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radny Waldemar Okupniczak taką zgodę wyraził. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór  Radnego Waldemara Okupniczaka na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy Lipno jednogłośnie wybrała Radnego 

Waldemara Okupniczaka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur na Członków Komisji 

Rewizyjnej. 

Radny Waldemar Okupniczak zgłosił do pracy w Komisji Rewizyjnej następujących 

Radnych: Mateusza Wróblewskiego, Grzegorza Michalskiego, Dariusza Zawidzkiego oraz 

Piotra Płociniczaka. 

Innych zgłoszeń nie było.     

Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonych Radnych o wyrażenie zgody na kandydowanie do 

pracy w Komisji Rewizyjnej. 

Wszyscy kolejno zgłoszeni Radni, tj.  Mateusz Wróblewski, Grzegorz Michalski, Dariusz 

Zawidzki i Piotr Płociniczak taką zgodę wyrazili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej, druk nr 1. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 1 oraz Uchwała nr II/3/2024/ 

 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,         

druk nr 2. 

Przewodniczący Rady, na podstawie zapisów Statutu Gminy Lipno, wyjaśniwszy sposób 

wyboru Radnych do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poprosił o zgłoszenie 

kandydatów Radnych na Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji.  

Głos zabrała Radna Joanna Płonka, która na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków        

i Petycji zgłosiła Radnego Marcina Grobelnego. 

Innych zgłoszeń nie było. 
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Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonego Radnego o zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radny Marcin Grobelny taką zgodę 

wyraził. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór Radnego Marcina Grobelnego na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy Lipno jednogłośnie wybrała Radnego 

Marcina Grobelnego na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Członków Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głos zabrał Radny Marcin Grobelny, który zgłosił do pracy w Komisji Skarg, Wniosków          

i Petycji następujących Radnych: Joanna Płonka, Agnieszka Francke, Miłosz Nadol                  

i Waldemar Okupniczak. 

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonych Radnych o zgodę na kandydowanie do składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zgłoszeni Radni kolejno potwierdzili taką 

zgodę.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór pełnego składu osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że skład osobowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

został przyjęty jednogłośnie, poprosił Radnego Marcina Grobelnego o zgłoszenie osoby do 

pełnienia funkcji Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radny Marcin Grobelny zaproponował na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Radną Joannę Płonkę. 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady skierowane do Radnej Joanny Płonki, czy wyraża 

zgodę na pełnienie funkcji Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Pani Radna taką zgodę wyraziła. 

 

Przewodniczący Rady odczytawszy brzmienie projektu uchwały przedłożonego w druku nr 2 

uzupełnionego o imiona i nazwiska Radnych, poddał pod głosowanie podjęcie uchwały          

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, druk nr 2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady  stwierdzi, że uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji została podjęta jednogłośne. 

/ w załączeniu druk nr 2 oraz Uchwała nr II/4/2024/ 

 

 

ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy oraz ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 3. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy powołanie Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy,  poprosił Radnych o zgłaszanie kandydatur do pracy w Komisji. 

Głos zabrała Radna Agnieszka Francke, która zgłosiła do pracy w Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy następujących Radnych: Miłosza Nadol, Katarzynę Stachowiak, 

Piotra Płociniczaka, Dariusza Zawidzkiego, Mateusza Wróblewskiego, Jeannette Krauze oraz 

Agnieszkę Francke. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonych Radnych o wyrażenie zgody na kandydowanie do 

pracy w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy. 

Przewodniczący Rady odczytawszy projekt uchwały – druk nr 3 – uzupełniony imionami          

i nazwiskami Radnych, poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy oraz ustalenia przedmiotu jej działania, druk 

nr 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy oraz ustalenia przedmiotu jej działania została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 3 oraz Uchwała nr II/5/2024/ 

 

 

Ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz 

ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 4. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy powołanie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poprosił Radnych o zgłaszanie kandydatur Radnych do pracy w Komisji. 

Głos zabrała Radna Joanna Płonka, która zgłosiła do pracy Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych następujących Radnych: Joannę Płonkę, Katarzynę Stachowiak, Jeannette 

Krauze, Martę Lipkę, Joannę Jękot-Łaźniak, Lidię Olejniczak i Bartosza Ziębę. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonych Radnych o wyrażenie zgody na kandydowanie do 

pracy w Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
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Przewodniczący Rady odczytawszy projekt uchwały – druk nr 4 – uzupełniony imionami          

i nazwiskami Radnych, poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  oraz ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 4. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych  oraz ustalenia przedmiotu jej działania została podjęta jednogłośnie.   

/ w załączeniu druk nr 4 oraz Uchwała nr II/6/2024/ 

 

 

Ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie powołania radnych do składu Kapituły tytułu 

"Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 5. 

Przewodniczący Rady poinformowawszy, że w skład Kapituły tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Lipno” wchodzą Przewodniczący Rady, jako Przewodniczący Kapituły, Wiceprzewodniczący 

Rady, Wójt Gminy Lipno, Sekretarz Gminy Lipno oraz trzech Radnych Gminy Lipno 

wybranych na okres kadencji, zaproponował do składu Kapituły tytułu następujących 

Radnych: Joannę Płonkę, Dariusza Zawidzkiego i Lidię Olejniczak. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonych Radnych o zgodę na kandydowanie do składu 

Kapituły tytułu „Zasłużony dla Gminy Lipno”. Zgłoszeni Radni takie zgody wyrazili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powołania 

radnych do składu Kapituły tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno" , druk nr 5. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powołania radnych do składu 

Kapituły tytułu „zasłużony dla Gminy Lipno” została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 5 oraz Uchwała nr II/7/2024/ 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

O godzinie 16.45 Pan Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że podczas przerwy odbyły się posiedzenia trzech 

Komisji, na których Komisje wybrały Przewodniczących i Zastępców. Następnie udzielił 

głosu Radym: Agnieszce Francke, Waldemarowi Okupniczakowi, oraz Joannie Płonce. 

Radna Agnieszka Francke poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa Rozwoju Gminy, 

na Przewodniczącą Komisji wybrała Radną Agnieszkę Francke, a na Zastępcę 

Przewodniczącej – Radnego Miłosza Nadol.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Waldemar Okupniczak poinformował, że 

Komisja Rewizyjna na Zastępcę Przewodniczącego Komisji wybrała Radnego Mateusza 

Wróblewskiego. 
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Radna Joanna Płonka poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wybrała na 

Przewodniczącą Komisji – Radną Joannę Płonkę a na Zastępcę Przewodniczącej – Radną 

Katarzynę Stachowiak.    

 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego, 

druk nr 6. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

realizacji projektu partnerskiego, druk nr 6, odczytał brzmienie § 1 proponowanego projektu 

uchwały.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania lub uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

realizacji projektu partnerskiego, druk nr 6. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do projektu 

partnerskiego została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 6 oraz Uchwała nr II/8/2024/ 

 

 

ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Lipno, druk nr 7. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia 

Wójta Gminy Lipno, druk nr 7, odczytał brzmienie § 1 i 2 proponowanego projektu uchwały.  

Wyjaśnił, że zaproponowane wynagrodzenie zostało na poziome wynagrodzenia 

miesięcznego ustalonego Wójtowi Gminy Lipno w poprzedniej kadencji, a podjęcie uchwały 

jest uzasadnione tym, że z nową kadencją, następuje nowy stosunek pracy.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania lub uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia 

Wójta Gminy Lipno, druk nr 7. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Lipno 

została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 7 oraz Uchwała nr II/9/2024/ 

 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024,            

druk nr 8. 
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Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Lipno, druk nr 8.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania lub uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 8. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2024 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 8 oraz Uchwała nr II/10/2024/ 

 

 

Ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2024-2039, druk nr 9. 

Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Lipno na lata 2024-2039, druk nr 9.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania lub uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 9. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 9 oraz Uchwała nr II/11/2024/ 

 

 

Ad 15/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poinformowawszy, że do Biura Rady wpłynęło zgłoszenie                     

o utworzeniu Klubu Radnych: „Klub Radnych Gminy Lipno”, odczytał jego treść.  

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu Radnym. 

Radny Marcin Grobelny poinformował, że złożył dwa pisma, w tym: 

1. do Starosty Leszczyńskiego dotyczące oznakowania na ul. Lipowej w Wilkowicach oraz 

w sprawie zamontowania barierki, 

2. do Komendanta Miejskiego Policji w Lesznie w sprawie umożliwienia znakowania 

rowerów na terenie sołectwa Wilkowice. 
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Radny Dariusz Zawidzki zapytał, na jakim etapie jest sprawa kanalizacji sanitarnej                 

w Wilkowicach na ul. Krętej. 

Na powyższe niezwłocznie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, Łukasz Litka.  

 

Radna Joanna Płonka poinformowała, że złożyła dwa pisma do Zarządu Dróg Powiatowych - 

o naprawę drogi przez Żakowo oraz o naprawę skrzyżowania między Żakowem                       

a Koronowem, a także jedno pismo do Wójta Gminy Lipno o zamontowanie progów 

zwalniających i znaków drogowych we wskazanych miejscach.  

 

Radny Piotr Płociniczak poinformował, że złożył dwie interpelacje dotyczące Wilkowic,         

w sprawie usunięcia drzewa oraz w sprawie zainstalowania lustra drogowego na 

skrzyżowania dróg Lipowej i Działkowej. 

 

Radny Grzegorz Michalski zapytał o najnowsze informacje dotyczące możliwości 

przeprowadzenia remontu ul. Spółdzielczej w Lipnie.  Do powyższego odpowiedzi udzielił 

Pan Wójt. 

 

Radna Katarzyna Stachowiak, poinformowawszy, że Zarząd Dróg Powiatowych w Lesznie 

naprawił chodnik wzdłuż drogi powiatowej w Goniembicach w stronę Wyciążkowa, 

skierowała do obecnych na Sesji Radnych Powiatowych o poparcie jej starań w sprawie 

naprawy zapadniętych studzienek kanalizacyjnych na tej drodze.  Pani Radna zwróciła także 

uwagę na pobocza przy drodze z Goniembic do Klonówca.  

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu sołtysom.  

 

Sołtys Sołectwa Wilkowice Agnieszka Pawlicka: 

1. zapytała o sprawę planowanego zamontowania lamp oświetlenia ulicznego na ul. 

Przemysłowej w Wilkowicach,  

2.  zgłosiła problem z bezodpływowym zbiornikiem na terenie boiska sportowego 

Korony w Wilkowicach, 

3. zapytała,  na jakim etapie jest rozbudowa szkoły w Wilkowicach 

Na powyższe niezwłocznej odpowiedzi udzielił Pan Wójt.  

 

Następnie, na prośbę Przewodniczącego Rady, Pan Wójt przekazał wstępne informacje 

dotyczące I etapu przebudowy dróg na części Osiedla Gronowego. . 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu mieszkańcowi ulicy Spółdzielczej w Lipnie, 

który zapytał o aktualny stan przebudowy ulicy Spółdzielczej w Lipnie oraz o możliwość 

zmiany tegorocznego budżetu, aby rozpocząć zadanie. Zwrócił także uwagę, że w projekcie 

nie ma przebudowy przepustów.  

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na powyższe. 

 

Następnie Radna Katarzyna Stachowiak, kierując wystąpienie do Radnych Powiatowych 

zapytała o postęp prac na drodze powiatowej Goniembice – Osieczna oraz zgłosiła potrzebę 

naprawy nawierzchni drogi wyznaczonej do objazdu w stronę Jeziorek. 

Na powyższe wystąpienie niezwłocznej odpowiedzi udzielił Damian Janowicz, Radny 

Powiatu Leszczyńskiego.  

  

Następnie Sołtys Sołectwa Sulejewo zapytał, czy w budżecie Gminy Lipno są środki 

finansowe na budowę zadaszenia w Sulejewie oraz poinformował, że w marcu br. wysłał 
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pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Lesznie w sprawie kompleksowego sprawdzenia i 

naprawy wszystkich przepustów drogowych i barier w Sulejewie oraz poprawy 

bezpieczeństwa na drogach w kierunku z Sulejewa do Olszewa oraz z Sulejewa do Górki 

Duchownej. 

Na powyższe niezwłocznej odpowiedzi udzielił Pan Wójt.  

 

Następnie na zgłoszenie Radnego Dariusza Zawidzkiego w sprawie ustawienia w niedalekiej 

przyszłości wiaty na rowery przy Szkole Podstawowej w Wilkowicach, niezwłocznej 

odpowiedzi udzieliła Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wilkowicach, Małgorzata 

Adamczewska.   

 

Innych zgłoszeń nie było. 

  

 

ad 16/ Zakończenie Sesji. 
Przewodniczący Rady po stwierdzeniu, że tematy obrad zostały zrealizowane, podziękował 

wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie II Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


